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Enkel fråga till utbildningsnämndens ordförande Monica Brohede 
Tellström 

Enligt uppgifter från Rädda Barnens lokalavdelning i Nacka är Nacka kommun en av två 
kommunen i regionen som inte har en teknisk lösning för att förhindra elever och 
förskolebarn att se porr genom kommunens WI-FI nätverk.  

Rädda barnen skriver i sitt brev till oss i Vänsterpartiet,  

Vi förväntar oss att förskolor, skolor, fritids, bibliotek samt andra platser i Nacka kommuns 
regi, där barn vistas, ska vara vara en porrfri zon utan risk att exponeras för porr. För att 
porrfria zoner ska bli realitet är det nödvändigt att kommunen: 

• Installerar porrfilter/teknisk lösning på kommunens digitala enheter, kommunens 
öppna wi-fi-nätverk och wi-fi-nätverk i verksamheter där kommunen är huvudman. 

• Inför porrfri policy om att det inte är okej att spela upp porr via kommunens nätverk, 
på kommunens digitala enheter, och/eller på privat teknisk utrustning som t ex privat 
mobiltelefon på de verksamheter som kommunen är huvudman där barn vistas, t ex 
förskolor, skolor, fritids, bibliotek. 

Vi i Vänsterpartiet ställer frågan till utbildningsnämndens ordförande Monica Brohede 
Tellström,  
Finns det ett arbete i kommunen som motsvarar det som Rädda Barnen efterfrågar? 
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